
 

 

 

 

  

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN MAJ 2025 

 DAGSORDEN OG REFERAT. 
 

Afdelingsbestyrelsesmøde afd.86-0.  D. 07-05-2025. 

 

Deltagere: 

Formand…………….. Torsten                                                

Næstformand……….. Aage 

Sekretær…................ Jacob 

Bestyrelsesmedlem… Richard 

Bestyrelsesmedlem….Tina 

Bestyrelsesmedlem… Sten 

Suppleant……………. Bente 

Suppleant……………. Jytte 

Varmemester………… Knud 

Driftschef…………….. Ole Aastrup 

PAY PER WASH …    Peter 

 

Afbud: Yvonne 
 

Fravær: 
 

              

Facebook.  Beboere - Afd. 86-0. Valdemarsvej 25 - 165, 7400 Herning 
   https://www.facebook.com/groups/1613365035941184/  

 

Referent.   Jacob. 

Pkt. Emne. Referat 

1. Besøg af Peter fra PAY PER WASH Først information om, hvordan PAY PER WASH’s system fungerer. 

Vi spurgte ind til Trustpilot og fik nogle forklaringer. 

Vi fik også informationer om økonomien mm. 

Bestyrelsen vil overveje tilbuddet og mulighederne og tager det op 

ved juni-mødet. 

Såfremt vi i afdelingsbestyrelsen beslutter at gå videre med projektet 

om at lade vaskeriet overgå til Pay Per Wash, skal den endelig 

godkendelse ske på et Afdelingsmøde, eventuelt ved et 

ekstraordinært afdelingsmøde. 

2. Gennemgang af sidste referat Referatet er godkendt og der er styr på punkterne. 

Grønne Nabofællesskaber er lagt på is til efter sommerferien. 

I forhold til februar-referatet: 
Jacob kontakter Lejerbo for at få dem til at sende et brev ud til 
rækkehusene for at indskærpe reglerne om, at beboerne har 
ansvaret for at træværket, som de selv har sat op, bliver 
vedligeholdt. Lejerbos træværk skal de selv sørge for at male. Hvis 
træværket, rådner, har beboerne ansvaret for at kontakte 
viceværten. Konsekvensen af ikke at overholde 
vedligeholdelsespligten efter en indskærpelse er, at de enkelte 
husstande i sidste ende skal betale for, at Lejerbo hyrer 
håndværkere til at udbedre manglerne. 

3. SSP   Intet nyt. 

4. Frirummet Holtbjerg Richard: 

Møde i mandags. Nordea har givet retningslinjer om ansøgning til 

fonde.  

https://www.facebook.com/groups/1613365035941184/
https://www.facebook.com/groups/1613365035941184/


 

 

 

 

  

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN MAJ 2025 

1) Man skal som minimum 1 million kr.. 

Problemet er, at det bliver omfattende, professionelle 

tekster om bæredygtighed i ansøgningen. Vi kan ikke 

trække på Carina fra Plads Til Forskel til at skrive 

ansøgningen. 

2) 200.000 kr-ansøgningen vil være markant lettere at komme 

igennem med, da den ikke skal være så omfattende. 

 

Max Play til Multibanen. 

Max Play har en person, som de bruger til at assistere med 

ansøgninger. 

Frirummet Holtbjerg, hvor Richard sidder med, har desuden bedt 

Max Play om et tilbud, der passer med 200.000 kr. 

Vi talte ved bestyrelsesmødet om, at hvis projektet har brug for lidt 

flere penge end vi har fået via ansøgningerne, så kan afdelingen godt 

finde et beløb at supplere op med, hvis det er absolut nødvendigt. 

5. Info om tilmelding til Sommerudflugt Vi har to dage til at tage imod ansøgninger.  

Der er allerede kommet 129 tilmeldinger i går. I morgen, d. 8/5, 

sidder Torsten og Sten igen i mødelokalet ved vaskeriet fra 17-19. 

6 Beboerpanel Inspireret af den snak som Aage og Jacob havde ved Beboerpanelet 

d. 6/5 tog bestyrelsen en snak om, hvordan vi får beboerne, især de 

etniske minoriteter, til at blive aktive, og hvordan vi vækker deres 

interesse i at finde ud af, hvad bestyrelsens arbejde er. Skal vi sende 

en seddel/flyer rundt, hvor vi informerer om vores arbejde, skal vi 

banke på ved beboerne og fortælle om vores arbejde? Er der andet vi 

kan gøre? 

Kan vi sende et velkomstbrev rundt? 

Ved næste møde (august) laver bestyrelsen en brainstorm om, hvad 

der skal stå i et velkomstbrev.  

7. Sankt Hans Skal vi afholde et Sankt Hans-arrangement? 

Skal vi lave vores eget arrangement eller skal vi gå sammen med 

andre afdelinger? Skal vi holde det ved Holtbjerghuset eller ved 

bålpladsen ved søen? 

Torsten får automatisk en E-mail om, at det er tilladt holde Sankt 

Hans ved søen 

Vi har en heks klar, vi har lidt træ i afdelingen. 

Vi har før haft Pizza Nova til at sponsorere pizzadej til snobrød. 

Skal vi have en grill op og servere pølser og øl? 

Beslutningen vedrørende Sankt Hans aften blev: 

Start kl. 18, bål en time senere. Derefter er der pølser, snobrød og 

sodavand/øl. Torsten finder en taler, Carina eller Adis fra Plads Til 

Forskel var i toppen af ønskelisten.  

8. 3 forslag til bestyrelsens 
sommerafslutning 

Efter en diskussion besluttede vi, at vi tager på Bones d. 11/6 kl. 18 

9. Eventuelt Vi skal huske at lægge en seddel i postkassen og hænge en seddel 

op, når vi en sjælden gang holder bestyrelsesmøde en anden dag end 

d. 1. onsdag i måneden. 

10. Næste møde Intet møde i juni og juli 

Næste møde d. 6. august kl. 17.30. 

 
         
       

 


